

Tel : +(261) 20.22.581.13
 +(261) 20.22.581.14
 +(261) 33.23.370.01
 Fax : NIL
 AFTN : FMMMYNYX
 E-mail : bnitan@asecna.org
 AntananarivoNOF@gmail.com
 Web : https://aim.asecna.aero



**BUREAU NOTAM INTERNATIONAL
 D'ANTANANARIVO**
 B.P. 46 Ivato Aéroport Antananarivo -
 MADAGASCAR

**AIP SUP
 NR 15/B/22FM
 30 DEC 2022**

LA REUNION* - MADAGASCAR - MAYOTTE* - UNION DES COMORES

* The AIC, AMDT, AIP and AIP SUP concerning these islands are published on <https://sia.aviation-civile.gouv.fr>

FMMV

Mise à jour des données aéronautiques de MORONDAVA

Update of aeronautical data of MORONDAVA

<i>Effective date :</i>	30 DEC 2022
<i>Validity :</i>	PERM

Suite à la mise à jour des données aéronautiques AD 2.20 (REF AIP SUP 05/B/22FM et AMDT 03/2022) concernant l'aérodrome de MORONDAVA, les références des pages impactées de l'AIP ASECNA sont publiées dans le présent supplément d'AIP.

Following the update of the aeronautical data AD 2.20 (REF AIP SUP 05/B/22FM and AMDT 03/2022) concerning MORONDAVA aerodrome, the references of the affected ASECNA AIP pages are published in this AIP supplement.

FMMV — AD 2.20 REGLEMENT LOCAUX DE L'AERODROME
 LOCAL REGULATIONS OF THE AERODROME

Le tour de piste est obligatoire aux aéronefs non munis de radiocommunications bilatérales ou n'ayant pu établir de contact radio avant l'atterrissage.	<i>AD traffic circuit is obligatory for ACFT not equipped with bilateral radio communications or ACFT not able to have radio communications before landing.</i>
Le demi-tour est interdit sur la piste pour les aéronefs d'un poids supérieur à DHC 6. Le demi-tour doit être effectué sur les aires de demi-tour situées aux extrémités de piste.	<i>U-turn is prohibited on RWY for the aircrafts with weight more than DHC 6. The U-turn must be done on the turn pads located at the end of the runway.</i>
Un virage à grand rayon est recommandé pour les aéronefs d'un poids supérieur à DHC 6.	<i>Wide ray turn is recommended for the aircraft with weight more than DHC 6.</i>
TWY 'W' est utilisable uniquement pour les avions avec un poids égal ou inférieur à ATR42 DHC 6 .	<i>TWY 'W' can be used only by ACFT with weight equal to or less than ATR42 DHC 6.</i>

MODIFY ASECNA AIP

PAGE	PART	DETAILS	RMK
09 AD 2.FMMV 8	FMMV AD 2.20	-	Page updated (AMDT 03/2022)
09AD2-FMMV-VLC	FOOTNOTE	Read « TWY "W" limité aux ACFT =< DHC6 » instead of « TWY "W" limité aux ACFT < ATR42 »	-

THIS AIP SUP HAS 01 PAGE